
شاهد  امسال  فرودین ماه  اوایل  به  نسبت  خانگی  لوازم  قیمت 
افزایش ۳۰ تا ۶۰ درصدی است و تولیدکنندگان هم عرضه خود 

را به بازار کاهش داده اند.
طی هفته های اخیر، قیمت  انواع لوازم خانگی روند صعودی داشته 
و همین امر عاملی شده تا رکود در خرید و فروش لوازم خانگی 
وارد فاز جدیدی شود. تولیدکنندگان در حال حاضر عدم اختصاص 
ارز را مهم ترین دلیل افزایش قیمت ها می دانند و می گویند، وقتی 
کالا  شده  تمام  قیمت  حتم  طور  به  گیرد  نمی  تعلق  ما  به  ارزی 

افزایش یافته و ما مجبور به افزایش قیمت کالا هستیم.
ماه  فرودین  اوایل  به  نسبت  خانگی  لوازم  قیمت  حاضر  حال  در 
امسال شاهد افزایش ۳۰ تا ۶۰ درصدی است و تولیدکنندگان هم 

عرضه خود را به بازار کاهش داده اند.
فروشندگان لوازم خانگی می گویند: اکثر اجناس ما روی کاغذ است 
و شرکت ها تأخیر زیادی در تحویل کالاها به واحدهای عرضه 

کننده دارند.
لوازم  قیمت  مدیریت  برای  لازم  نظارت  بود  قرار  این  بر  علاوه 
جدی  نظارت  شاهد  بازار  هنوز  اما  شود  اعمال  بازار  در  خانگی 
نیستیم و شرکت ها هم مدام روند افزایشی قیمت محصولات خود 
را ادامه می دهند. به عنوان نمونه یک اجاق گاز  ایرانی که اسفند 
ماه ۲ میلیون و ۳۰۰ هزار تومان بود، الان به ۳ میلیون و ۷۰۰ 
هزار تومان رسیده و یخچال ۱۴ فوت از ۲ میلیون و ۴۰۰ تومان به 
۳ میلیون و ۴۰۰ هزار تومان رسیده است جالب اینجاست فروشنده 
از  توانند  می  سختی  به  چراکه  دارند  اکراه  کالاها  فروش  در  ها 

شرکت ها کالا تهیه و در مغازه های خود بگذارند.
آنها در سامانه ۱۲۴  به هم ریختگی قیمت ها و عدم درج  البته 
افزایش  با  تا هفته گذشته سازمان حمایت اعلام کند،  باعث شد 
به  مدارک  ارائه  با  باید  ها  شرکت  و  می کند  برخورد  ها  قیمت 

سازمان حمایت نسبت به تغییر قیمت ها اقدام کنند.

براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار هم سازمان حمایت با واحدهایی 
برخورد  کرده اند،  قیمت ها  افزایش  به  اقدام  هماهنگی  بدون  که 
می کند. همچنین، نیاز ورق تولید برای لوازم خانگی و خودروسازان 
در  کشف شده  به قیمت  بلندمدت  قراردادهای  قالب  در  باید  و... 

بورس تأمین شود.
علاوه بر این قرار است معاونت امور صنایع وزارت صنعت، بسته 
پیشنهادی شیوه های تأمین مالی طرف تقاضا و عرضه را در قالب 
تسهیلات  پرداخت  حتی  یا  و  پیش فروش  اعتباری،  خرید  کارت 
ارزان قیمت به طرف تقاضا را بررسی و برای طی مراحل تصویب 

به مراجع ذی ربط ارائه کند.
در حال حاضر باید منتظر ماند دید آیا این مصوبات وارد فاز اجرایی 
شده و قیمت ها در بازار لوازم خانگی مدیریت خواهد شد یا این 
مصوبات هم مانند سایر سیاست های نظارتی بر بازار فقط بر روی 

کاغذ بوده و خبری از اجرای آنها نیست.

نماینده مردم جهرم در مجلس، با بیان اینکه سازمان بازرسی باید 
هواپیمایی  های  از سوی شرکت  بلیط  پول  عودت  عدم  پرونده  به 
به مسافران ورود کند، گفت: متأسفانه برخی ایرلاین های داخلی و 
خارجی از دستور قانونی دولت سر باز زده اند که باید برخورد جدی 

با آن ها شود.
محمدرضا رضایی کوچی با انتقاد از عدم عودت پول بلیط از سوی 
ایرلاین های  مقاومت  به مسافران، گفت:  شرکت های هواپیمایی 
داخلی و خارجی برای بازگرداندن پول بلیط پروازهای هوایی به مردم 

تخلف قانونی است و قطعا دستگاه های نظارتی و قضایی باید با این 
اقدام مقابله کنند، زیرا این مسئله عملا دزدی از جیب مردم است.

نماینده مردم جهرم در مجلس ادامه داد: پس از شیوع بیماری کرونا، 
دولت به تمام ایرلاین ها و شرکت های هواپیمایی دستور داد که تمام 
پروازها متوقف شده و هزینه پرداختی از سوی مسافران به آن ها 
بازگردانده شود، خوشبختانه برخی از ایرلاین ها پول را عودت دادند، 
اما متأسفانه برخی ایرلاین های داخلی و خارجی از این دستور قانونی 
دولت سر باز زده اند.وی با بیان اینکه سازمان بازرسی باید به پرونده 

عدم عودت پول بلیط از سوی شرکت های هواپیمایی به مسافران ورود 
کند، افزود: قطعا هیچ شرکت نمی تواند از قانون تخلف کند و شرکت 

های هواپیمایی نیز از این امر مستثنی نیستند.
رضایی کوچی ادامه داد: کمیسیون عمران مجلس پس از تشکیل در 
رزوهای آتی، قطعا نشستی را با حضور مسئولان سازمان هواپیمایی با 
دستور کار عدم عودت پول بلیط از سوی شرکت های هواپیمایی برگزار 
خواهد کرد، باید مشخص شود که به چه علتی دستور دولت اجرایی 

نشده و چه کسانی مقصر هستند.

جبار کوچکی نژاد با اشاره به جلسات بررسی مسایل اقتصادی در صحن 
نوع  این  برگزاری  دولتی گفت:  ارائه گزارشات مسئولان  و  مجلس 
جلسات در واقع ادامه همان روش غیرکاربردی جلسات در مجلس دهم 
است زیرا آن زمان هم مسئولان تنها گزارش هایی را ارائه می کردند و 

نتیجه ای حاصل نمی شد.
نماینده مردم رشت در مجلس یازدهم ادامه داد: با وجود قرارگیری 
کشور در یک بحران وحشتناک اقتصادی و افزایش سریع قیمت ها، 

انتظار مردم از مسئولان و مجلس این است که اقدامات اساسی انجام 
دهند. به طور مثال با برگزاری یک جلسه غیرعلنی تمامی مشکلات و 
موانع به صورت شفاف مطرح و روش های حمایت از دهک های پایین 

جامعه بررسی شود.
وی با بیان اینکه گزارشات مسئولان دولتی درباره مسایل اقتصادی 
این  گزارشات  از  بخشی  گویا  کرد:  تاکید  است،  کلیشه ای  بیشتر 
مسئولان همان نمودارهای آقای نوبخت رئیس سازمان برنامه و بودجه 

است که در صحن برای نمایندگان بیان می شود، اینکه شاخص بورس 
رشد کرده و اقدامات خاصی انجام شده را باید مردم بتوانند در بحث 
تولید و رشد اقتصادی ببینند بنابراین عملکرد اقتصادی در کشور مهم 
است. کوچکی نژاد با تاکید براینکه اولویت های وزارت اقتصاد مشخص 
و شفاف نیست، اظهار کرد: رشد اقتصادی همچنان سیر نزولی دارد و 
این موضوع بیانگر آن است که گزارشات مسئولان در مجلس بیشتر 

کاغذی است و در عمل به آن توجهی نمی شود.

کارهای  راه  تمام  دولت  گفت:  مجلس  در  کازرون  مردم  نماینده 
اقتصادی را در گرو تعامل و سازش با غرب می داند، از این رو بر 
روی توافق هسته ای سرمایه گذاری کرد، اما به جزء برجام نمی 

توان شاخص دیگری از دولت برای حل مشکلات دید.
فریدون عباسی دوانی با بیان اینکه حوزه اقتصاد یک شبه درست 
نمی شود، گفت: اشتغال در کوتاه مدت افزایش نمی یابد، بلکه باید 

برنامه ریزی دقیق و کلان صورت گیرد.
نماینده مردم کازرون در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: اقدام 
مجلس برای حل مشکلات اقتصادی کشور در گرو هماهنگی هر 
چه بیشتر نمایندگان مجلس است، بنابراین باید فرصت بیشتری به 

نمایندگان داد تا هماهنگی های لازم صورت گیرد.
وی گفت: انتظار بزرگی را برای مردم در مورد مجلس ایجاد نکنیم، 
عمده کار در دست قوه مجریه است، برنامه ها در دولت تهیه و 
اجرایی می شود، اما متأسفانه دستگاه های اجرایی در سال های 
اخیر نتوانستند به خوبی عمل کنند، زیرا تمام مشکلات را بر گردن 

تحریم ها می اندازد.
عباسی دوانی افزود: دولت تمام راه کارهای اقتصادی را در گرو 
تعامل و سازش با غرب می داند، از این رو بر روی توافق هسته ای 
سرمایه گذاری کرد، اما به جزء برجام نمی توان شاخص دیگری از 

دولت برای حل مشکلات دید.

وی با بیان اینکه مجلس باید برای بهبود وضعیت اقتصادی کشور 
ریل گذاری درست انجام دهد، گفت: مجلس باید دولت را ملزم 
کند که بودجه سال آینده را زودتر بدهد تا تمام محورها در زمان 

مناسب مورد بحث و بررسی قرار گیرد.
عباسی دوانی ادامه داد: مجلس در سال آینده با هیأت دولت جدید 
رو به رو خواهد شد، از این رو یکی از وظایف مهم مجلس، بررسی 
دقیق وزرای پیشنهادی است، از این رو به نظر من ترکیب دولت 
آینده باید ترکیبی از وزرای جوان متخصص و وزرای با تجربه باشد 

تا بتوان بر مشکلات فائق آمد.

دبیر انجمن صنفی صنایع بیسکویت، شیرینی و شکلات ایران با 
اشاره به افزایش قیمت مواد اولیه این صنف، از احتمال افزایش ۱۵ 

تا ۲۰ درصدی قیمت این محصولات خبر داد.
جمشید مغازه ای با اشاره به افزایش قیمت شکر از ۴۰۵۰ به ۶۳۰۰ 
به ۳۲۰۰  از ۲۲۰۰  آرد  و  تومان  به ۲۷۰۰  از ۱۸۵۰  گندم  تومان، 
تومان، گفت: با توجه به افزایش قیمت مواد اولیه داخلی و همچنین 
بالا رفته در سال  ارز  افزایش نرخ  با  اولیه وارداتی که  برخی مواد 

جاری، قیمت تمام شده شکلات افزایش یافته است.
سبد  در  همیشه  که  کرد  توصیف  لوکس  کالایی  را  وی شکلات 
قدرت  بودن  پایین  به  اشاره  با  و  نیست  روزانه شهروندان  مصرف 
و  نیست  مردم  خرید  اولویت  در  کرد: شکلات  اظهار  مردم،  خرید 

با کاهش  این بخش صورت بگیرد،  افزایش قیمت زیادی در  اگر 
تقاضا مواجه می شویم، بنابراین افزایش قیمت باید در حدی باشد که 

تولیدکنندگان متضرر نشوند و بازار خود را حفظ کنند.
دبیر انجمن صنفی صنایع بیسکویت، شیرینی و شکلات ایران با بیان 
اینکه قیمت محصولات این صنف تا پایان ماه رمضان تغییر نکرده، 
تصریح کرد: در مقطع کنونی با توجه به افزایش قیمت مواد اولیه 
و حقوق کارگران قیمت محصولات این صنف احتمالا ۱۵ تا ۲۰ 
درصد افزایش خواهد داشت. مغازه ای در پایان خاطرنشان کرد که 
بیسکوییت، شیرینی و شکلات مشمول قیمت گذاری نیست و قیمت 
آن بر اساس عرضه و تقاضا در بازار مشخص می شود و البته شرایط 
جامعه و قدرت خرید مردم اجازه افزایش بی رویه قیمت ها را نمی دهد.
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.جامعه
رسانه بين الملل

سخنگوی وزارت بهداشت :
مجموع بيماران به ۱۷۵ هزار نفر رسيد

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، دو هزار و ۹۵ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در 

کشور شناسایی شد که ۹۰۱ مورد بستری شدند.
وی گفت: مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۱۷۵ هزار و 
۹۲۷ نفر رسید. متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۷۴ بیمار 

کووید۱۹ جان خود را از دست دادند.
لاری افزود: مجموع جان باختگان این بیماری به ۸ هزار و ۴۲۵ 
نفر رسید. خوشبختانه تا کنون ۱۳۸ هزار و ۴۵۷ نفر از بیماران، 

بهبود یافته و یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
وی خاطرنشان کرد: ۲۶۳۹ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ 
در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند. تا کنون 
یک میلیون و ۱۲۸ هزار و ۶۰۱ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در 

کشور انجام شده است.

سخنگوی قوه قضائیه :
جاسوس سيا به اعدام محکوم شد

سخنگوی قوه قضائیه گفت: جاسوس سیا و عامل جمع آوری 
اطلاعات محل استقرار شهید سلیمانی به اعدام محکوم شد.

وي گفت: سیدمحمود موسوی مجد که هم به موساد و هم سیا 
وصل بود و در قبال اخذ دلار، برای آنها در حوزه های امنیتی و 
نیروهای مسلح از جمله سپاه قدس و محل استقرار ترددهای 
سردار سلیمانی اطلاعاتی را جمع آوری کرده بود با حکم دادگاه 

انقلاب به اعدام محکوم شد.
وی ادامه داد: شعبه ۱۹ دیوانعالی این حکم را تأیید کرد و به 

زودی اجرا می شود.

رئیس پلیس راهور ناجا : 
پهپادها به کمک پليس می آیند

رئیس پلیس راهور ناجا کنترل جاده ای کشور از طریق پهپادها 
را از اولویت های نیروی انتظامی برشمرد و گفت: پهپادها برای 

کنترل جاده ها به کمک پلیس می آیند.
سردار سید کمال هادیان فر اظهار داشت: تأمین امنیت تردد 
در محورهای مواصلاتی از مهم ترین اهداف ایجاد و طراحی 

سامانه پهپادی است.
وی افزود: کاهش تصادفات، رصد و پایش ترافیک جاده ای، 
تقویت و توسعه خدمات رسانی به مردم از جمله مزایای سامانه 
پهپادی کنترل ترافیک جاده های کشور است که امروز این 
طرح مهم در استان سمنان به صورت آزمایشی آغاز به کار کرد.

فرمانده هوا ناجا از دیگر مزیت های این سیستم را کشف تخلف 
حادثه ساز خودروها در جاده از قبیل سرعت و سبقت غیرمجاز و 

حرکات خطرآفرین رانندگان برشمرد.
سردار هادیان فر با بیان اینکه با راه اندازی این سامانه حوادث 
جاده ای می تواند به میزان قابل توجهی کاهش یابد گفت: کنترل 
و رصد محورهای مواصلاتی کشور از مهم ترین وظایف پلیس 

راهور است.
وی با تأکید بر اینکه تأمین امنیت تردد در محورهای اصلی از 
اهداف اصلی پلیس راهور است گفت: ۴۵ هزار کیلومتر محور 
اصلی در کشور وجود دارد. فرمانده هوا ناجا اظهار داشت: با 
این سیستم پهپادی می توان به سرعت رانندگان حادثه ساز را 

شناسایی و امنیت جانی مردم را تضمین کرد.

با حكم نمكي ؛
سخنگوی وزارت بهداشت منصوب شد

وزیر بهداشت، با صدور حکمی سیما سادات لاری را به عنوان 
سخنگوی وزارت بهداشت منصوب کرد.

وی در حال حاضر معاون فرهنگی و دانشجویی وزارت بهداشت 
است.در حکم وزیر بهداشت، آمده است: با توجه به سوابق ارزنده 
اجرایی و حسن سلوک با دستگاه های اجرایی مرتبط با حفظ 
سمت و پست سازمانی، امور سخنگویی وزارت بهداشت، به 
سرکار عالی محول می شود. امید است با امانتداری، دقت و 
پرهیز از هرگونه سیاسی کاری و تمرکز بر جنبه های فنی و 

تخصصی این وزارتخانه در انجام امور محوله موید باشید.
از آنجا که هرگونه اظهارنظر سخنگو، دیدگاه رسمی دستگاه و 
وزیر مربوطه تلقی می شود لذا قبل از طرح موارد در رسانه ها و 
شبکه های اجتماعی ضروری است هماهنگی لازم با اینجانب 

به عمل آید.
عنوان  به  همکاران  از  هیچکدام  قبلا  است  ذکر  به  لازم 
سخنگوی وزارت بهداشت، منصوب نشده اند و دکتر جهانپور 
به عنوان رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی در طول 
رسانی  خبر  عمومی  روابط  طرف  از  کرونا  بیماری  مدیریت 
بیماری کرونا را به عهده داشته اند که از زحمات صادقانه و 

برادرانه ایشان قدردانی می شود..

رئیس سازمان حج و زیارت :
تکليف »حج« را

 شورای عالی مشخص مي کند
رئیس سازمان حج و زیارت درخواست کرد شورای عالی حج 

برای بررسی وضعیت حج تمتع تشکیل جلسه دهد.
ریاست شورای عالی حج با رئیس جمهور است و نماینده مقام 
معظم رهبری در امور حج و زیارت، وزیران فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، امور خارجه، کشور، اقتصاد و راه و شهرسازی، و رئیس 

سازمان حج و زیارت از دیگر اعضای آن هستند.
تعلل عربستان در اعلام موضع نسبت به برگزاری حج تمتع 
در شرایط شیوع ویروس کرونا باعث شد رئیس سازمان حج و 

زیارت درخواست تشکیل جلسه این شورا را مطرح کند.
تا کنون کشورهای اندونزی و هند حضورشان را در حج لغو 
کرده اند،  جمع زیادی از زائران تایلندی نیز تصمیم گرفته اند یا 
سال دیگر به حج بروند و یا کلا انصراف بدهند. با این حال 
دولت عربستان هنوز مواضع رسمی خود را در ارتباط با حج 
تمتع اعلام نکرده است. خبرگزاری رویترز اما روز گذشته به 
نقل از دو منبع آگاه به موضوع حج در عربستان گزارش کرد: 
دولت سعودی در نظر دارد تنها تعداد اندکی را به عنوان امری 
نمادین برای حج بپذیرد و محدویت هایی نظیر محدویت سنی 

و بررسی های بیشتر پزشکی را اعمال کند.
همچنین به نقل از یک منبع مطلع گزارش شد که احتمالا از 
هر کشور ۲۰ درصد سهمیه زائران پذیرفته شود. اما برخی منابع 
از فشار برخی مقام ها برای لغو مراسم حج که از اواخر ماه ژوییه 

)اوایل تابستان( آغاز می شود، خبر داده اند.

براي فوریه سال آینده ؛
چين به مذاکرات هسته ای دعوت شد

یک روزنامه چینی نوشت که از پکن برای مذاکرات هسته ای 
روسیه و آمریکا پیش از پایان اعتبار معاهده کاهش تسلیحات 

اتمی در ماه فوریه سال آینده دعوت شده است.
"ساوث چاینا مورنینگ پست" در شرایطی این خبر را منتشر 
کرد که یک ماه قبل وزارت خارجه چین اعلام کرده بود 
که »این کشور علاقه ای به مشارکت در مذاکرات هسته 

ای سه جانبه ندارد«.
رئیس  ترامپ  دونالد  دولت  تسلیحاتی  کنترل  فرستاده 
این  قبال  در  همچنان  »پکن  گفت:  آمریکا  جمهوری 
پیشنهاد مقاومت نشان می دهد و تمایل به حضور در گفت 
و گوها نشان نمی دهد اما از چین برای این منظور دعوت 
شده است«."مارشال بیلینگسلا" در توئیتی اعلام کرده که 
از چین دعوت شده و افزوده که در خصوص و زمان و مکان 
گفت و گوها در ماه جاری میلادی با ریابکف معاون وزیر 
خارجه روسیه توافق حاصل شده است.پیمان یک دهه ای 
"نیو استارت" برای کاهش تسلیحات اتمی که بین روسیه و 
آمریکا امضا شده است ماه فوریه /اسفند ۱۳۹۹/ خاتمه می 
یابد مسکو تاکید دارد باید قبل از این اتفاق در باره موضوع، 
کاهش  خصوص  در  آمریکا  گیرد.دولت  صورت  مذاکراتی 
تسلیحاتی اتمی تمایل نشان داده و درباره مذاکرات اظهار نظر 
کرده اما خواستار آن شده است که مذاکرات سه جانبه میان این 
کشور و روسیه و چین صورت گیرد. آمریکا و روسیه قدرت های 
بزرگ دارنده هزاران اسلحه اتمی هستند گزارش حاکی است 

زرادخانه چین شامل ۳۰۰ تسلیحات هسته ای است.
با وجود انتشار این توئیت وزارت خارجه آمریکا هنوز درباره این 
موضوع اطلاع رسانی نکرده و اینکه حساب کاربری توئیت واقعا 
مربوط به مقام آمریکایی باشد مشخص نیست با این وصف 
خبرگزاری بلومبرگ گزارش کرده است که احتمالا مذاکرات 

طرفین روز ۲۲ ژوئن /۲ تیر/ در وین انجام شود. 

فرماندهان ارتش هند :
تسليم چين نمي شویم

چند روز پس از مذاکره فرماندهان ارتش هند و چین برای حل 
مناقشه مرزی به صورت صلح آمیز، آمیت شاه وزیر کشور و 
راجنات سینگ وزیر دفاع هند طی اظهاراتی اعلام کردند که 
هند تسلیم قدرت چین برای تصرف خاک بیشتر در منطقه لاداخ 

نخواهد شد.
کشور  و  دفاع  وزرای  ایندیا"،  او  "تایمز  نشریه  گزارش  به 
هند در سخنرانی تصویری خود تاکید کردند که هند هیچ 

کوتاهی در مقابل منافع و غرور ملی خود نخواهد کرد. 
آمیت شاه وزیر کشور هند در سخنرانی خود که با انتقاد احزاب 
مخالف مواجه شد، ادعا کرد: پس از آمریکا و رژیم صهیونیستی، 
هند تنها کشوری در جهان است که توانسته به خوبی از مرزهای 

خود محافظت کند. 
علیه  هند   ۲۰۱۸ سال  هوایی  حملات  به  اشاره  ضمن  وی 
پایگاه های شبه نظامی در کشمیر تحت کنترل پاکستان، گفت: 

هند دارای توانایی بازدارنده برای دفاع از خاک خود است. 
اما راهول گاندی رهبر حزب مخالف کنگره ضمن انتقاد از این 
اظهارات وزیر کشور هند اعلام کرد، دولت مرکزی هند باید 

حقیقت را در مورد تنش مرزی با چین بازگو کند. 
گفت:  خود  اظهارات  در  نیز  هند  دفاع  وزیر  سینگ  راجنات 
هرگونه اقدام برای آسیب رساندن به حاکمیت ارضی و کرامت 
هند با مقاومت مواجه خواهد شد، زیرا هند هیچگاه به دنبال 
انجام اقدامات مشابه نبوده است. مذاکره هند با چین در سطح 
دیپلماتیک و نظامی در حال انجام است. مذاکره پیشین دو کشور 
در سطح فرماندهان نظامی بسیار مثبت بود و هر دو کشور توافق 

کردند تا زمان حل اختلافات به مذاکرات خود ادامه دهند. 

آسوشیتدپرس :
رهبران جهان در نشست 

سازمان ملل حضور نخواهند داشت
رئیس مجمع عمومی سازمان ملل اعلام کرد، رهبران جهان 
امسال برای حضور در نشست سالانه مجمع عمومی در نیویورک 

که اواخر سپتامبر برگزار می شود، حضور نخواهند داشت.
به گزارش آسوشیتدپرس، این برای اولین بار در تاریخ ۷۵ ساله 
سازمان ملل است که نشست سالانه مجمع عمومی سازمان 

ملل بدون حضور فیزیکی سران برگزار می شود.
در  ملل  رئیس مجمع عمومی سازمان  بانده،  تیجانی محمد 
یک کنفرانس خبری گفت، امیدوار است که ظرف دو هفته 
آینده درباره نحوه ارائه سخنرانی های رهبران کشورها و دولتها 

اطلاعاتی ارائه دهد.
وی افزود: رهبران جهان نمی توانند به نیویورک بیایند چرا که 
هیچ کدام تنها یک نفر نیستند. یک رئیس جمهور به تنهایی سفر 
نمی کند و غیر ممکن است که هیات های نمایندگی بزرگ در 
پاندمی کرونا به نیویورک بیایند. نمی توانیم مانند گذشته، پذیرای 
حضور آنها باشیم، نظیر آنچه در ۷۴ سال گذشته رخ داده است.

آنتونیو گوترش، دبیرکل سازمان ملل در نامه ای برای رئیس 
مجمع عمومی پیشنهاد کرده است که سران کشورها پیام های 
نیویورک  در  مستقر  دیپلمات  یک  برای  را  خود  شده  ضبط 
بفرستند و به این ترتیب یک نماینده از هر ۱۹۳ کشور عضو 

سازمان ملل در سالن اجلاس حضور داشته باشد.
بانده گفت: تا اواخر سپتامبر احتمال دارد بتوانیم مجوز حضور 

حدود ۱۰۰ تن یا بیشتر را در سالن اجلاس داشته باشیم.

پادشاه اردن :
اقدام اسرائيل بی پاسخ نمی ماند

پادشاه اردن در سخنانی تأکید کرد که اقدام اسرائیل برای اجرای 
طرح الحاق بخش هایی از کرانه باختری به اراضی اشغالی بی 

پاسخ نمی ماند.
به گزارش آناتولی، عبدا... دوم، پادشاه اردن در جریان دیدار 
با اشاره به  با شماری از روزنامه نگاران درکاخ "الحسینیه" 
از کرانه  الحاق بخش هایی  طرح رژیم صهیونیستی برای 
باختری به اراضی اشغالی، اظهار کرد: موضع اردن نسبت به 
مسأله فلسطین ثابت است. وی بر حمایت کشورش از ملت 
فلسطین تأکید کرد و گفت که اردن در این باره با فلسطینی ها، 
اردن  پادشاه  است.  ارتباط  در  بین المللی  و  عرب  طرف های 
همچنین ضمن محکوم کردن طرح الحاق کرانه باختری توسط 

اسرائیل، ادامه داد: اجرای این طرح بی پاسخ نمی ماند.

انتشار خبر رسوب برنج در گمرکات و  به دنبال 
کاهش آن دربازار و مشکلات ناشی از تخصیص 
محصول  این  قیمت  برنج،  ترخیص  برای  ارز 

دربازار بیش از ۲ برابر شده است.
و  واردات  برای  شده  ایجاد  حواشی  دنبال  به 
بنادر کشور،  در  کرده  رسوب  برنج های  ترخیص 
وزارت صمت دستور تخصیص ارز برای تامین ارز 
مورد نیاز برنج های رسوب کرده در بنادر را صادر 
کرد. بر همین اساس بانک مرکزی مامور تامین 
می شود  مشاهده  که  همچنان  اما  شد.  ارز  این 
تاکنون هیچ تغییری در بازار ایجاد نشده و حتی 
برابر  دو  به  حاضر  حال  در  خارجی  برنج  قیمت 

قیمت خود رسیده است.
خصوص  در  کشاورز  مسیح  اساس  همین  بر 
کاهش تعرفه واردات برنج، گفت: ۵۰۰ هزار تن 
برنج در سال ۹۸ با ارز ۴۲۰۰ تومانی ثبت سفارش 
شد تا وارد کشور شود، اما متاسفانه تخصیص این 
ارز از بهمن ماه به تعویق افتاده و وزارت صمت 
بانک  و  نداشت  واردکنندگان  از  حمایتی  نیز 
است.  نکرده  تامین  را  نیاز  مورد  ارز  نیز  مرکزی 
و  برنج  برای  کالایی  گروه  تغییر  دیگر  از طرف 
خارج شدن آن از تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی و 
تبدیل به ارز نیمایی موجب تشویش در ترخیص 

و بازار برنج شد.
درصدی   ۲۶ تعرفه  کاهش  اینکه  بیان  با  وی 

به  جدید  سال  شروع  از  قبل  از  درصد   ۱۰ به 
موضوع  و  بوده  مطرح  مردم  از  حمایت  منظور 
ما  منظور  همین  به  گفت:  نیست،  جدیدی 
ارائه  پیشنهاد تعرفه صفر درصدی را به دولت 
به  درصدی  صفر  تعرفه  مورد  این  )در  کردیم 
نداد  رخ  اتفاق  این  که  است(  درصد   ۴ معنای 
در نتیجه با کاهش تعرفه ۲۶ درصدی واردات 
در  آنچنانی  قیمت  تغییر  درصد   ۱۰ به  برنج 

برنج رخ نخواهد داد.
ارز  با توجه به تخصیص  ادامه داد: زیرا  کشاورز 
نیمایی به برنج این محصول همچنان با قیمت دو 
برابری به دست مصرف کننده می رسد. بنابراین 

قیمت  کاهش  به  هیچ کمکی  تعرفه  این  درکل 
نخواهد کرد و دولت باید سایر حمایت های خود را 
از اقشار ضعیف که سهم مصرف برنج خارجی را 

دارند داشته باشند.
وی افزود: به همین منظور نیاز است که اگر دولت 
منابع ارزی دارد، ارز ۴۲۰۰ تومانی را اختصاص 
جدیدی  راهکارهای  این صورت  غیر  در  و  دهد 
را ارائه دهد. زیرا جامعه به سمتی حرکت می کند 
که مصرف برنج به شدت کاهش یافته و به نظر 
این  که  ندارد  وجود  آن  برای  دیگری  جایگزین 
مساله می تواند به عنوان تهدیدی برای سلامت 

جامعه مطرح باشد.

کشاورز در خصوص تخصیص ارز از سوی وزارت 
برنج های رسوب کرده در  ترخیص  برای  صمت 
بنادر نیز گفت:  درست است که دستور تامین ارز 
عنوان  به  مرکزی  بانک  اما  است،  گشته  صادر 
تعهدات خود عمل  به  تاکنون  این طرح  مجری 
محصولات  این  دوم  یک  فقط  تقریبا  و  نکرده 
دیگر  طرف  از  کند.  دریافت  ارز  است  توانسته 
توجه شود که واردکنندگان به دلیل تقلیل سرمایه  
در گردش خود به یک چهارم توان تبدیل ریالی 
ارز را برای تامین ارز واردات و خریداری محصول 

ندارند.
به  کرد:  تشریح  برنج  واردکنندگان  انجمن  دبیر 
تن  هزار  حدود  برای  شخصی  اگر  دیگر  معنای 
برنج با ارز ۴۲۰۰ تومانی برنامه ریزی کرده بود، 
ارز  با  را  برنج  میزان  همین  خرید  توان  امروزه 
است  قبلی  قیمت  برابر  چهار  حدود  که  نیمایی 
ندارد. زیرا سرمایه در گردش واردکنندگان کاهش 
این  ترخیص  برای  مالی  توان  نتیجه  در  و  یافته 

میزان برنج را ندارند.
کالایی  گروه  از  برنج  خارج شدن  پایان  در  وی 
از  را  نیمایی  به  تومانی  ارز ۴۲۰۰  تبدیل  و  یک 
و  کرد  بیان  برنج  قیمت  افزایش  اصلی  دلایل 
بازار  در  برنج  کاهش  موجب  مساله  این  گفت:  
شده و به دلیل افزایش قیمت از چرخه توان خرید 

مردم نیز خارج شده است.

به دلیل گراني بي سابقه ؛

مردم ديگر توان خريد برنج را ندارند

نسبت به فرودین  امسال ؛

قیمت  لوازم خانگی ۶۰ درصد رشد داشته است

نماینده مجلس :

برخي ایرلاین ها در حال دزدی از جیب مردم هستند

نماینده مجلس یازدهم :

اوضاع اقتصادي كشور وحشتناک است

نماینده مردم کازرون :

دولت تمام مشکلات را بر گردن تحریم ها می اندازد

با توجه به افزایش قیمت مواد اولیه ؛  شکلات گران مي شود


